
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 15
Nové Sady

Č. 4 / 2023 03. 04. 2023 / 19:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Bc. Stanislav Hampl DiS., Ing. Jan Rakovský, Ing. arch. Pavel Grasse, PhDr. Alena
Adamíková, Bc. Miluše Přibylová, Ing. Martin Jirotka, Ing. Julius Přenosil, Jaroslav Krátký,
doc. RNDr. Radim Jan Vašut Ph.D.

Omluveni: Michal Frantík

Neomluveni: Michael Rejman

Hosté: zástupci MPO, V. Švorčík, V. Kubínová

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
Program schválen.

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

1.1 Vystoupení zástupců MPO a PČR
Podněty občanů nebo členů adresované přítomným zástupcům MPO a PČR.

1.2 Podněty občanů
Projednání podnětů občanů (přednesené osobně, obdržené emailem)

1.3 Požadavky a žádosti MMOL
Řešení žádostí a požadavků z MMOL.

1.4 Různé
Další body jednání dle podnětů členů komise.

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Vrak na ul. Teichmannova
J. Rakovský upozornil na zaparkovaný vrak na ul. Teichmannova.

3 Vystoupení hostů

3.1 Vybudování chodníku na ul. Jeronýmova
Paní E. Bouchalová za SVJ Novosadský Dvůr 8  (emaily ze dne 7.3.2023) se dotazuje, jaký je vývoj výstavby
chodníku. V současnosti je zde zvýšený provoz kvůli uzavření hlavní brány SŠPT.

Usnesení:
Hlavní brána do SŠPT je již otevřená, problém z dopravou byl dočasný. Plánovaný chodník (viz zápis č.
12/2019: II/1) bude vybudován v létě 2023 (během měsíců červenec-srpen), bude veden podél plotu MŠ.
Během realizace výstavby bude (2 dny) omezený průjezd ulicí a bude dočasně veden přes areál SŠPT.

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

3.2 Terénní úpravy na ul. Zikova
Pan L. Krumpolec (email ze dne 20.3.2023) se dotazuje, kdy budou dokončeny terénní úpravy na ul. Zikova po



dokončení výstavby TT.

Usnesení:
Terénními práce nebylo možné realizovat v zimním období. Úprava terénu v pásech podel chodníků byla již
realizována.

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

3.3 Prostranství mezi ul. Jakoubka ze Stříbra a Velkomoravská
Paní V. Kubínová (osobně) vznesla dotaz, jaký záměr má SMOL s pozemkem ul. Jakoubka u Stříbra
(49.5816983N, 17.2588244E). Pozemek slouží jako veřejná zeleň a místní občané mají zájem na tom, aby tuto
funkci plnil i nadále. 

Usnesení:
Komise vznese dotaz na OMZOH/OMAJ...

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

3.4 Představení situace rekonstrukce kaple NPPM
Pan V. Švorčík (osobně) prezentoval vývoj rekontrukce kaple NPPM a její současný stav. Je řešena reklamace
rekonstrukce, kaple v současnosti neplní svou funkci a finanční situace je nejistá. Farnost Nové Sady je
otevřená spolupráci, včetně spolupráce při veřejných akcích.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Odstranění poškozené lavičky na ul. Schweitzerova - Předáno
Posouzení možnosti zjednosměrnění ulic Valdenská a okolních - Před uzavřením
Cyklisté na ul. Dolní Novosadská - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 9/2022 ze dne 03. 10. 2022: chodníky na ul. Zikova - Vyřešené
Zápis č. 1/2023 ze dne 09. 01. 2023: Koncepce odpadového hospodářství - V realizaci
Zápis č. 1/2023 ze dne 09. 01. 2023: Regulace počtu holubů - Předáno
Zápis č. 1/2023 ze dne 09. 01. 2023: Oprava značení cyklostezky - Před uzavřením
Zápis č. 1/2023 ze dne 09. 01. 2023: Oprava chodníků na ul. Zikova/Rožňavská - Vyřešené
Zápis č. 1/2023 ze dne 09. 01. 2023: Výstavba TT - udržitelnost - Vyřešené
Zápis č. 2/2023 ze dne 06. 02. 2023: Stavební práce na ul. Jeronýmova - Předáno
Zápis č. 2/2023 ze dne 06. 02. 2023: Dearatizace (hlodavci) - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Umístění nových laviček
Komise projednala podnět J. Rakovského na umístění nových laviček.- 3 ks podél cyklostezky v blízkosti kaple
NPPM/restaurace Bohemia (49.5748331N, 17.2515447E) jako náhrada za stávající atypické plastové sedačky.-
2 ks v ul. Holečkova u smíšené stezky pro cyklo/chodce směr sídliště Trnkova/Skupova, na straně plotu ZŠ a
přibližně proti vchodům do MŠ a do azylového domu pro matky s dětmi.
Demontované lavičky (atypické plastové lavičky od cyklostezky u restaurace Bohemia)  Komise doporučuje
přemístit na jiné místo Nových Sadů.

Usnesení:
Komise souhlasí s instalací nových laviček ve výše uvedených 2 lokalitách. 
Použité lavičky (atypické) doporučujeme nově umístit na asfaltové hřiště ve sportovní/dětské zóně na ul.
Fischerova, u valu,

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.2 Čstější svoz papíru
Na podnět předsedy KMČ byla diskutována frekvence odvozu papírového odpadu, konkrétně na ul. Trnkova
kapacitá kontejnerů nestačí.

Usnesení:
Komise žádá aby TSMO navýšily kapacity nebo frekvenci svozu papíru.

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.3 Chodníky - Estetizace
Proběhla místní šetření k umístění nové pěší komunikace (šlapáky)u kaple NPPM, které doplní již vybudované
komunikace. Projekt je nyní projektován, planováno je uhrazení z pristředku estetizace.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 Umístění odpadkových košů



Žádost o vyjádření k umístění 2 ks košů k nově instalovaným lavičkám (říjen-listopad 2022) u kapličky NPPM,
poloha dle přílohy. 

Usnesení:
Komise se domnívá, že umístění odpadkových košů v širším prostranství kaple NPPM by mělo být řešeno více
koncepčně a s navrženým umístěním košů panem ing. Pachtou proto nesouhlasíme. 
Koš s víkem by měl být barevně sladěn s barvou lavičky.

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

7 Nové požadavky

1 Nové lavičky - 5 ks

Žádáme umístění nových laviček (5 ks) podle bodu 5.1. 
Požadujeme, aby zastup,ce Komise byl přítomen u místního šetření, kam přesně lavičky umístit.

2 Odvoz papírového odpadu

Komise vznáší dotaz, jak často je svážen papír.
Zároveň požadujeme častější frekvenci odvozu papírového odpadu, případně dodržování harmonogramu nebo
navýšení kapacity.

8 Obecné informace

8.1 Novosadské slavnosti
Komise diskutovala organizaci Novosadských slavností.

Usnesení:
Komise schválila termín organizování Novosadskcýh slavností 2023: pátek 8.9.2023. 

Komise vyzývá občany, pokud mají zájem podílet se na realizaci Novosadských slavností (vystoupení, zajištění
občerstvení nebo někjaké atrakce, prezentace sportovních/kulturních aktivit apod.), nechť kontaktují KMČ
(prostřednictvím emailu kmc15@olomouc.eu nebo prostřednictvím předsedy KMČ p. S. Hampla).

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 4 / 2023

Datum schválení zápisu: 27. 04. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Bc. Stanislav Hampl DiS.

Zapsal/a:
doc. RNDr. Radim Jan Vašut Ph.D.

Ověřil/a:
Jaroslav Krátký


